

interdisciplinary arts-lab based and active in Brussels since 1997.

*constant works in-between media and art and is interested in the culture and ethics of the World Wide Web. The artistic practice of *constant is inspired by the way that technological infrastructures, data-exchange and software determine our daily life. Free software, copyright alternatives and (cyber)feminism are important threads running through the activities of *constant.

C O N S T A N T

*constant organizes workshops, print-parties, walks and “Verbindingen / Jonctions” — meetings on a regular basis for a public that’s into experiments, discussions and all kinds of exchanges.



Constant asbl /vzw
Fortstraat 5 Rue du Fort
1060 St. Gillis, Bruxelles
Belgium

T/F: + 32 2 539 2467

*E: info@constantvzw.org

W: <http://www.constantvzw.org>



=FR=====

*constant est une association à but non-lucratif basée à Bruxelles, active depuis 1997 dans les domaines de l’art et des médias.



*constant est un atelier interdisciplinaire qui se concentre sur la culture et l’éthique du web. La pratique artistique de *constant est inspirée par la façon avec laquelle les infrastructures technologiques, les échanges de données et les logiciels déterminent nos vies quotidiennes. Quelques chantiers importants sont le logiciel libre, les alternatives au droits de l’auteur et le (cyber)fémminisme.

C O N S T A N T

De façon régulière *constant organise des ateliers, des print-parties, des balades, des performances, des lectures et des

V Z W